



技术交流

[最新目录](#) | [下期目录](#) | [过刊浏览](#) | [高级检索](#)

[an error occurred while processing this directive][an error occurred while processing this directive]

液相色谱-串联质谱-同位素稀释法同时测定猪肉中54种药物残留

侯建波^{1,2}, 谢文^{1,2}, 陈笑梅^{1,2}, 钱艳³, 奚君阳³, 王峰³, 何建敏³, 刘海山^{1,2}

1. 浙江出入境检验检疫局检验检疫技术中心, 浙江 杭州310016; 2. 浙江省检验检疫科学技术研究院, 浙江 杭州310016; 3. 浙江立德产品技术有限公司, 浙江 杭州310016

Simultaneous Determination of 54 Drugs Residues in Pork by High Performance Liquid Chromatography-Tandem Mass Spectrometry and Isotopes Dilution Technique

HOU Jian-bo^{1,2}; XIE Wen^{1,2}; CHEN Xiao-mei^{1,2}; QIAN Yan³; XI Jun-yang³; WANG Feng³; HE Jian-min³; LIU Hai-shan^{1,2}

1. The Technic Center of Zhejiang Entry-Exit Inspection and Quarantine Bureau, Hangzhou 310016, China; 2. Zhejiang Academy of Science and Technology for Inspection and Quarantine, Hangzhou 310016, China; 3. Zhejiang Lead Product Technic Co. Ltd., Hangzhou 310016, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献\(18\)](#)

[相关文章\(15\)](#)

版权所有 © 2013 《质谱学报》编辑部

通讯地址: 北京275信箱65分箱 邮政编码: 102413

Tel: (010)69357734 Fax: 010-69357285 E-mail: jcmss401@163.com

本系统由北京玛格泰克科技发展有限公司设计开发 技术支持: support@magtech.com.cn